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اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه 
ایرانی: اســتاندار اصفهان گفت: باتوجه 
به اقدامات انجام شــده در دولت سیزدهم، 
پروژه های تأمین آب استان در آستانه اجرا 
هستند و اجرای این پروژه ها منجر به احیای 

زاینده رود خواهد شد.
دکتر سیدرضا مرتضوی استاندار اصفهان 
در نشســت صمیمانه با خبرنگاران استان 
بمناســبت روز گرامیداشــت خبرنگار، 
عنوان کــرد: روز خبرنگار را به جامعه خبر، 

خبرنگاران استان، اهالی رسانه و قلم تبریک 
و تهنیت عــرض می کنم و یاد شــهیدان 

والامقام خبرنگار را گرامی می داریم.
وی ضمن قدردانی از همــه افرادی که در 
حوزه اطلاع رســانی و دفاع از حقوق مردم 
در ایران اســلامی فعال و کوشــا هستند، 
ادامه داد: این افراد وقت و جان خود را برای 
خدمت به مردم در طبق اخلاص می گذارند 

که بسیار ارزشمند است.
دکتر مرتضوی ضمن اشــاره به مؤلفه های 

اساســی هویت خبرنگاران، گفت: دانش، 
تجربه، ســرعت و دقت از جمله مؤلفه های 
اساســی خبرنگاران هســتند که همین 
موارد در رویکــرد خبرنــگاران نیز نقش 
مستقیم دارد. استاندار اصفهان در خصوص 
پروژه های تأمین آب استان که مورد پرسش 
خبرنگاران نیز بود، اظهار کرد: در ســالیان 
اخیر فلات مرکزی کشــور با انباشته ای از 
نارسایی و نارضایتی در تأمین آب مواجه بود.
دکتر مرتضوی خاطرنشان کرد: انتقال آب 

به فلات مرکــزی از دریای جنوب، آرزویی 
بوده که از پیش از انقلاب اسلامی مطرح و 
مورد مطالبه بود ولیکن تا دولت سیزدهم به 

عرصه ظهور و بروز نرسید.
وی ادامه داد: این مهم باتوجه به شــرایط 
اســتان و مطالبات مردمی در دولت های 
گذشته نیز پیگیری شده بود اما مطالعات 
گذشته براســاس نظر کارشناسان خبره 
این امر دارای اشــکالاتی بود که استان را با 

معضلات جدیدی مواجه می کرد.

استاندار اصفهان عنوان کرد: کدورت آب، 
میزان گنجایش آبگیر مورد نظر، مســائل 
پدافنــدی و ... از جملــه مــواردی بود که 
کارشناسان مطالعات گذشته را رد کردند و 
بنا شد در دولت سیزدهم مطالعات جدیدی 
با هدف تأمین آب اســتان از دریای جنوب 
دنبال شود. دکتر مرتضوی گفت: از این رو 
طبق مطالعات انجام شده به بخشی از آب 
دریای عمان رسیدیم که در بهترین حالت 
برای انتقال به اســتان بــود از جمله اینکه 
مسائل پدافندی نیز رعایت می شد و امکان 

انتخاب آبگیر اختصاصی نیز وجود داشت.
وی ادامه داد: رئیس جمهور شهید در این 
مسیر همراه و حامی استان اصفهان بودند و 

این امر را بارها به ما تذکر می دادند.
دکتر مرتضوی خاطرنشان کرد: با حمایت 
رئیس جمهور طــرح تأمین آب اســتان 
اصفهان از دریای عمان آغاز شد و طرحی که 
می گفتند حداقل ۱۱ سال لوله گذاری آن به 
طول می انجامد در یک سال و نیم گذشته 
۷۶۰ کیلومتر از مسیر یکهزار کیلومتری با 

آبگیر اختصاصی لوله گذاری شد.
وی اظهار کــرد: تــلاش ما این بــود که 
شهریورماه سال ۱۴۰۴ در روزهای پایانی 
دولت ســیزدهم این پروژه به پایان برسد 
و این تلاش ها اکنون نیز متوقف نشــده و با 
تمام توان گروه عظیمــی از خادمان مردم 
اصفهان در جایگاه های مختلف مسئولیت 
و مدیریت به دنبال تحقق تأمین آب استان 

اصفهان از دریای عمان هستند.
استاندار اصفهان متذکر شــد: افق ما برای 
اتمام این پروژه، به شرط حفظ سرعت انجام 

پروژه در شهریور ماه سال آینده است.
دکتر مرتضوی گفت: امیــدوارم با درایت 
دلسوزان اســتان، تیم مدیریت استان در 
دولت چهاردهم، دســتگاه های نظارتی و 

نمایندگان مردم استان در مجلس شورای 
اسلامی، این پروژه همانند گذشته روی میز 
ریاست جمهوری باقی بماند و در زمان مقرر 

محقق شود.
استاندار اصفهان بیان کرد: رییس جمهور 
شــهید در وز اولــی که بنده مســئولیت 
استانداری اصفهان را پذیرفتم تذکر دادند 
که انتظار مردم احیای زاینده رود اســت و 
همین موضوع باعث شــد با همبستگی و 
تلاش شــبانه روزی پروژه های تأمین آب 

استان را دنبال کنیم.
دکتر مرتضوی عنوان کرد: پروژه تأمین آب 
استان از منابع جنوب استان که به نام شهید 
جمهور آیت الله رئیسی مزین شده است نیز 
با حمایت های قاطعانه این شهید والامقام 
آغاز شــد تــا از چندین منبع آب اســتان 

تأمین شود.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: سرعت 
فوق العــاده پروژه های تأمین آب اســتان 
اعجاز بی ســابقه ای اســت کــه در دولت 

سیزدهم رقم خورد.

با انجام پروژه های تأمین آب اصفهان؛

   یک گام تا احیـای زاینـده رود مانده است
 استاندار اصفهان گفت: 
باتوجه به اقدامات انجام 
شده در دولت سیزدهم، 

پروژه های تأمین آب استان 
در آستانه اجرا هستند و 

اجرای این پروژه ها منجر به 
احیای زاینده رود خواهد 

شد.

قزوین-مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی: در جلسه 
شورای اسلامی شــهر قزوین بار دیگر علی فرمانی با اکثریت آراء 
به عنوان رئیس شورای اســلامی برای یک سال دیگر در سمت 

خود ابقا شد.
به گزارش خبرنگارما؛ جلســه شورای اسلامی شــهر قزو.ین به 

ریاست علی فرمانی در تالار مردم تشکیل شد.
در این نشست پس از طرح چند لایحه در خصوص انتقال میدان 
میوه و تره بار قزوین به خارج از شهر و افزایش سهام شهرداری در 

بانک شهر گفتگو و تبادل نظر و رای گیری شد.
در این جلسه برای انتخاب رئیس و نائب رئیس شورای اسلامی 
شــهر قزوین ســه نفر شــامل علی فرمانی، فرج الله فصیحی 
رامندی و قاسم اللهیاری نامزد شدند. در ادامه پس از رای گیری، علی فرمانی) رئیس کنونی (  بار دیگر توانست اعتماد اعضای شورا 
را جلب کند و برای یک سال دیگر بر صندلی ریاست شورای شهر قزوین بنشــیند. همچنین با رای گیری اعضا ولی چگینی بعنوان 
نایب رئیس اول شورا و مهری السادات تقوی نایب رییس دوم انتخاب شدند. علی فرمانی پس از انتخاب مجدد خود به ریاست شورا 
اظهارداشت: از حسن اعتماد عضای محترم شورا سپاسگزارم و امیدوارم به واسطه حسن اعتماد شما و مردم بتوانیم در مسیر خدمت 
به شــهروندان بخوبی گام برداریم. وی افزود: وظیفه داریم با همت مضاعف و خدمت صادقانه لبخند رضایت را بر لبان مردم جاری 

کنیم و شرکمنده آنها نشویم.

سنندج-گلاله فرهادی،خبرنگارتوسعه ایرانی : مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی کردستان گفت: در راستای بهره مندی پیاده 
روی اربعین حسینی)ع( در مسیرهای استان از امکانات فرهنگی و 
دریافت راهنمایی ها و بروشورهای تبلیغی در هر شهر، موکب فرهنگ 
و هنر برپا می شود.   علی اصغر دریایی در دومین جلسه شورای اداری 
شهرستان کامیاران، اظهار کرد: پیاده روی عظیم اربعین علاوه بر بار 
معنوی و مذهبی دارای برکات بسیار مهم و تاثیرگذار در عرصه های 
زیر ساختی جاده ای، گردشگری و سرمایه گذاری ناشی از آرامش و 
امنیت این رویداد مذهبی است. وی با بیان اینکه اربعین حسینی 
فرصتی ارزشــمند برای وحدت  آفرینی، شــورآفرینی و معرفی 
ظرفیت های کردستان است، ابراز امیدواری کرد: با توجه به تجارب 
خوب ۲ سال گذشته امسال هم بتوانیم نقش آفرینی خوبی در این 
زمینه داشته باشیم. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی کردستان در بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر اینکه آموزش هنر رایگان در شهرستان 
های تابعه مورد توجه روسای ادارات قرار گیرد، گفت: آموزش رایگان هنر، فرصت مناسبی برای آموزش افرادی است که به امکانات آموزشی در 
عرصه هنرهای مختلف دسترسی ندارند. وی یادآور شد: روسای شهرستان های تابعه لازم است طرح آموزش هنر رایگان را به همه اقشار مختلف 
جامعه بویژه هنرآموزان نوجوان هنری اطلاع رسانی کنند. دریایی تاکید کرد: قدردانی و سرکشی از اصحاب فرهنگ، هنر، رسانه و قرآنی که به 

اندازه جشنواره ها و همایش ها در افزایش سرمایه فرهنگی تأثیرگذار است در برنامه کاری روسای ادارات قرار گیرد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان : 

 موکب فرهنگ و هنر در شهرستان های کردستان برپا می شود

در جلسه شورای اسلامی شهر با اکثریت آراء به عنوان رئیس شورای اسلامی برای یک سال دیگر؛

 رئیس شورای شهر قزوین در سمت خود ابقا شد

ســنندج-گلاله فرهادی،خبرنگارتوسعه ایرانی:رئیس 
جمعیت هلال احمر شهرستان مریوان از آمادگی تیم توانا برای 

ارائه خدمات به زائران اربعین در مرز باشماق خبر داد.
 محمد شادمان اســدی  اظهار کرد: جمعیت هلال احمر در طرح 
ملی اربعین حسینی با ایجاد پایگاه های امداد و نجات آماده ارائه 

خدمات به زائران حسینی است.
وی افزود: بانوان امدادگر و نجاتگر جمعیت هلال احمر شهرستان 
مریوان در قالب تیم توانا کــه دوره های تخصصی امداد و نجات را 
سپری کرده اند در این طرح به صورت تمام وقت به ارائه خدمات 

می پردازند.
رئیس جمعیت هلال احمر کردســتان یادآور شد: نوع فعالیت، 
خدمات قابل ارائه و شیوه ارائه خدمات به صورت تخصصی و کارآمد 

به بانوان نجاتگر به صورت تئوری و کارگاهی ارائه شد.
اسدی اضافه کرد: جمعیت هلال احمر شهرستان مریوان در تمام 

امور امدادی و فرهنگی همراه با مردم بوده و آماده خدمت رسانی 
هر چه بهتر با تمام توان است.

امسال برای سومین سال اســت که زائران اربعین از مرز باشماق 
مریوان برای عزیمت به کربلای معلی تردد می کنند.

 رباط کریم-الهه حمزه ای ،خبرنگارتوسعه ایرانی: اعضای 
شورای اســلامی رباط کریم از دکتر اله یاری شهردار رباط کریم 
تجلیل کردند  گفتنی است دکتر اله یاری شهردار رباط کریم که 
خود از قهرمانان ورزشی کشور بوده و افتخاراتی در سطح آسیایی و 
جهانی پاورلیفتینگ کسب کرده است،به پاس تلاش های بی وقفه 
و مستمر در راستای توسعه همه جانبه ورزش عمومی و قهرمانی 
و رسیدن به شهری با نشاط برای شهروندان رباط کریمی از سوی 

شوراي اسلامی شهر و جامعه ورزشی مورد تقدیر قرار گرفت.
 چندین پروژه شاخص و مهم ورزشی به همت شهرداری رباط کریم 
از جمله سالن خانه کشتی، سالن ورزشی چند منظوره و ۲ زمین 
چمن مصنوعی در نقاط مختلف شهر در حال احداث است تا روند 

پرشتاب ارتقا سرانه های ورزشی شهر رباط کریم تداوم یابد.
 در یکشنبه ورزشــی رباط کریم، مجموعه ورزشی چند منظوره 
والیبال و بســکتبال شــهدای داودیه به عنوان ششمین پروژه 

شاخص مورد بهره برداری در طول ۹ ماه اخیر از آغاز دوره جدید 
مدیریت شــهری و حضور دکتر اله یاری در مســند شهرداری 
رباط کریم، با حضور مدیران استانی و شهرستانی و جامعه ورزشی 

و استقبال مردمی افتتاح شد.

 تیم ویژه بانوان هلال احمر کردستان آماده ارائه خدمات 
به زائران اربعین

 تجلیل اعضای شورای اسلامی رباط کریم
 از دکتر اله یاری

خبر خبر

  ایرانی: دکتر فرهاد پیش بینی تولید
 4 هزار تن میگو در گلستان

 گرگان-آذری،خبرنگارتوسعه ایرانی : مدیرکل شیلات 
گلستان با بیان اینکه تنها مرکز پرورش میگوی شمال کشور به 
مساحت چهار هزار هکتار در ۱۰ کیلومتری ساحل گمیشان 
قرار دارد ، گفت: پارسال ســه هزار و ۷۰۰ تن میگو در استان 
تولید شد که پیش بینی  می شــود این مقدار در فصل تولید 
امسال به چهار هزار تن برسد. اسماعیل جباری  با گرامیداشت 
روز خبرنگار و ســالروز شهادت شــهید صارمی با بیان اینکه 
اقتصاد دریا مورد تاکید رهبر معظم انقلاب است، اظهار کرد: 
رسانه ها به ویژه خبرگزاری جمهوری اسلامی در اطلاع رسانی 
و آگاهی بخشی مردم نقش به سزایی دارند. وی با بیان اینکه به 
مدد تلاش رسانه ها پل ارتباطی بین مردم و مسوولان بسیار 
قوی شده است، افزود: مردم استان باید از اقدامات و خدمات 
دولتمردان در استان گلستان مطلع شوند و تحقق این مهم از 
بستر رسانه ها امکان پذیر است. مدیرکل شیلات گلستان تاکید 
کرد: در سال های اخیر اتفاقات بسیار ارزشمندی در حوزه های 
مختلف به ویژه اقتصاد دریا، توسعه پرورش میگو، توسعه ماهی 
در قفس و توسعه پرورش ماهیان خاویاری در سواحل با استفاده 
از آب دریای خزر در استان گلســتان رخ داده است. جباری با 
بیان اینکه استان گلستان با وجود بهره مندی از ظرفیت های 
بی شمار در برخی از بخش ها نیاز به توجه ویژه دارد، یادآور شد: 
برخی روستاهای استان از لحاظ درآمدی فقیر هستند و یکی از 
برنامه های ما برای مردم ساحل نشین گلستان توسعه پرورش 
میگو است. مدیرکل شیلات گلستان به تولید آبزیان با استفاده 
از ظرفیت چاه های مجاز کشاورزی اشاره کرد و افزود: ۱۹ هزار 
حلقه چاه مجاز در اســتان وجود دارد که برنامه ما رونق تولید 
آبزیان با استفاده از این ظرفیت است البته در این مسیر تنها به 
چاه های کشاورزی بسنده نکردیم و اقتصاد دریامحور را نیز در 

دستور کار قرار داده ایم.
    

واگذاری 41 پلاک نهضت 
ملی مسکن در شهر فرخی

اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی: مراسمی 
با حضور ایزدی مدیر بنیاد مســکن ، علیخانی نماینده راه و 
شهرسازی ، لچینانی کارشناس اداره کل بنیاد مسکن استان 
اصفهان ، غفور کارشناس بنیاد مسکن شهرستان و متقاضیان 
طرح نهضت ملی مسکن در محل خانه قرآن کریم شهر فرخی 
تشکیل گردید. در این مراسم تعداد ۴۱ پلاک در شهر فرخی به 
متقاضیان تخصیص داده شد. ایزدی گفت تاکنون ۱3۰ پلاک 
در شهر فرخی به متقاضیان طرح ملی مسکن تخصیص داده 
شده است و با توجه به تامین زمین توسط راه و شهرسازی برای 
کلیه متقاضیان واجد شرایط دارای واریز وجه موثر شهر فرخی 

قرعه کشی برگزار و زمین تخصیص یافته است.
    

ضریب نفوذ بیمه در گلستان ۲.1 است
گرگان-آذری،خبرنگارتوسعه ایرانی : سرپرست بیمه 
دی گلســتان ضریب نفوذ بیمه در دنیا را هفت درصد اعلام 
کرد و گفت: این شــاخص در استان گلســتان ۲.۱ و نیازمند 
فرهنگ ســازی بیشــتر برای فعالیت در این بخش اســت. 
محمد کاملی  با گرامیداشــت روز خبرنگار و سالروز شهادت 
شهید صارمی اظهار کرد: رســانه ها به ویژه خبرگزاری ایرنا 
در آگاهی بخشی جامعه نقش پررنگی دارد. وی به نقش مهم 
رسانه ها در ترویج فرهنگ بیمه ای اشاره کرد و افزود: گسترش 
فرهنگ بیمه در سطح جامعه موجب افزایش آرامش و آسایش 
و همچنین ارتقای ضریب نفوذ بیمه خواهد شد. کاملی ابراز 
امیدواری کرد؛ رسانه در مسیر آگاهی بخشی و اطلاع رسانی یاور 
صنعت بیمه باشند و در راستای ترویج فرهنگ بیمه و افزایش 

ضریب نفوذ آن در جامعه گام بردارند.
    

با حضور وزیر کشور انجام شد؛
رونمایی از سامانه جامع مدیریت عملکرد 

تشکل های مردم نهاد گیلان
رشت-خبرنگارتوسعه ایرانی : ســامانه جامع مدیریت 
عملکرد و اطلاع رسانی تشکل های مردم نهاد گیلان با حضور 
وزیر کشور رونمایی شد.  سامانه جامع مدیریت عملکرد و اطلاع 
رسانی تشکل های مردم نهاد گیلان با حضور احمد وحیدی 
وزیر کشور، اســتاندار گیلان و جمعی از مســوولان استانی 
رونمایی شد. این سامانه عنوان نخستین سامانه تخصصی و 
هوشمند تشکلهای مردم نهاد در بستر اینترنت است که بعنوان 
یک دســتاورد خلاقانه و با تائیدات لازم از سوی سازمان امور 
اجتماعی، پیاده سازی آن به صورت آزمایشی در استان گیلان 
مورد موافقت قرار گرفته است. اهمیت دسترسی به اطلاعات 
جامع آماری و تخلینی در حوزه سمن ها برای مدیران مربوطه 
و نهادهای نظارتی و همچنین ضرورت شفافیت در عملکرد و 
اعتبار فعالیت سمن ها، بر اهمیت فعالیت این سامانه می افزاید.

ایجاد اطلس خوشمند سازمانهای مردم نهاد، هوشمند سازی 
نظام رتبه بندی سفر ها و هوشمند سازی فرایند گزارش گیری 
از سازمانهای مردم نهاد به تفکیک شــاخص های مختلف و 
ایجاد بانک اطلاعاتی جامع و هوشمند با قابلیت ارائه گزارشات 
مختلف آمازی و تحلیل داده های سنی بخشی از فعالیت ها و 

قابلیت های این سامانه است.
    

طی 4 ماه نخست امسال؛

حدود ۲ میلیون تن کالا از بنادر غرب 
هرمزگان صادر شد

بندرعباس - خبرنگارتوســعه ایرانی : مدیــر بنادر و 
دریانوردی غرب هرمزگان گفت: یــک میلیون و ۹3۱ هزار و 
۱۸۵ تن کالای نفتی و غیرنفتی طی چهار ماهه نخست امسال 
از این بندر به خارج از کشور صادر شد. به گزارش روابط عمومی 
اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، مرتضی ســالاری روز 
چهارشــنبه با اعلام این خبر افزود: از مجموع صادرات انجام 
شده، ۹۰۸ هزار و ۱۸۹ تن مربوط به صادرات غیرنفتی و یک 
میلیون و ۲۲ هزار و ۹۹۶ تن فرآورده های نفتی بوده اســت. 
وی در ادامه آمار تخلیه و بارگیری کانتینر یخچالی از ابتدای 
 TEU ۷۷۴ سالجاری تا پایان تیرماه از این بنادر را ۵۴ هزار و
کانتینر یخچالی با تناژ ۷۱۵ هزار و ۵۰3 تن اعلام کرد. مدیر 
بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان اظهار کرد: بنادر غرب استان 
توانســت افزایش ۱۱ درصدی را در تخلیه و بارگیری کانتینر 
یخچالی به ثبت برساند و همچنان جایگاه نخست در بین بنادر 
کشور در این زمینه را به خود اختصاص دهد. وی حجم صادرات 
کانتینر یخچالی از طریق بنادر غرب هرمزگان را نیز ۲۷ هزار و 
TEU 3۸۷ با تناژ 3۵۷ هزار و ۷۵۱ تن اعلام کرد که نسبت به 

مدت مشابه سال قبل افزایش ۶ درصدی داشته است.

استانها

 کرج-معصومه امین زاده،خبرنگارتوســعه ایرانی: مدیر کل 
میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان البرز برپایی نمایشگاه 
دائمی خودروهای تاریخی و کلاسیک را ظرفیتی خوب برای تقویت 

گردشگری در استان البرز عنوان کرد.
 رحیم خاکی در بازدیــد از بزرگترین نمایشــگاه دائمی خودروهای 
تاریخی، کلاسیک، آنتیک، سافاری، اسپرت و خاص در مهرشهر کرج 
که با همراهی مدیر کل ورزش و جوانان استان، مدیر حوزه اتومبیلرانی 
و وسائل نقلیه گردشــگری کانون جهانگردی و اتومبیلرانی و برخی 
مسئولان هیئت اتومبیلرانی و موتورسواری البرز انجام شد، گفت: قطعا 

اتومبیل های تاریخی و کلاسیک مخاطبان و علاقه مندان زیادی را به 
خود جلب می کند.  مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز با اشاره به اینکه اتومبیلرانی استان البرز در کشور از جایگاه ویژه ای 
برخوردار است، آمادگی خود را جهت حمایت و پیگیری مسائل مربوط 
به خودروهای تاریخی و کلاسیک و انجام فعالیت های مشترک اعلام 
کرد. نمایشگاه دائمی خودروهای کلاسیک البرز باعث توسعه فرهنگ 
صیانت از خودروهای تاریخی مدیر حوزه اتومبیلرانی و وسائل نقلیه 
گردشگری کانون جهانگردی و اتومبیلرانی نیز در این بازدید صیانت و 
نگهداری از خودروهای تاریخی و کلاسیک را بخشی از اهداف و وظایف 

عنوان کرد و گفت: این نمایشگاه می تواند فرصت مناسبی برای تبادل نظر 
و اعتمادسازی صاحبان خودروهای تاریخی، کلاسیک و آنتیک باشد تا 
باحضور در مجموعه و تبادل تجربیات شرایط مناسبی را برای رسیدن به 
این هدف فراهم آوریم. اردشیر درویشی با تاکید بر علاقه عموم مردم به 
خودروهای کلاسیک افزود: برنامه های مرتبط با خودروهای کلاسیک 
و تاریخی در قالب نمایشگاه، همایش ، رالی تور گردشگری و ... همواره 
مورد استقبال عموم مردم در همه اقشار قرار گرفته است و این نمایشگاه 
زمینه ساز حضور مخاطبان عام و خاص خودروهای کلاسیک و تاریخی 

و توسعه فرهنگ نگهداری و صیانت از خودروها خواهد بود. 

شیراز-توانایی،خبرنگارعصرتوسعه :  سرپرست شرکت گاز 
استان فارس گفت: در تیرماه ســال جاری ۵3۵ میلیون متر مکعب 
گاز به نیروگاه های استان فارس تحویل داده شد.  وحید بهفر  با اشاره 
به گرمای بی سابقه در کشور گفت: شرکت گاز تکلیف شده است که 
سوخت مورد نیاز ۵ نیروگاه اســتان فارس را تأمین کند. وی با بیان 
اینکه بیش از ۸ میلیون متر مکعب گاز بیشتری در تیرماه امسال نسبت 
به مدت مشابه سال گذشــته به عنوان سوخت به نیروگاه ها تحویل 
داده شد، گفت: در تیرماه سال گذشــته نیروگاه های استان بیش از 

۵۲۷ میلیون متر مکعب گاز مصرف کرده اند. سرپرست شرکت گاز 
استان فارس با بیان اینکه این شرکت به تعهد خود مبنی بر تحویل و 
ارسال گاز به نیروگاه ها نیز عمل کرده است، افزود: تاکنون در تأمین 
سوخت نیروگاه ها مشــکلی خاصی وجود نداشته است. بهفر گفت: 

هرساله با ورود به فصل گرم سال شاهد افزایش مصرف برق هستیم 
که این مهم تأمین سوخت بخش نیروگاهی را مورد توجه قرار می دهد 
که با برنامه ریزی ها و پیش بینی انجام شده، گاز مورد نیاز این بخش 
نیز امسال تأمین شد. وی با بیان اینکه شرکت گاز در تعامل حداکثری 

با گازرسانی به نیروگاه ها نقش بی بدیلی در حفظ جریان پایدار برق 
کشور داشته است ابراز امیدواری کرد حاصل این همکاری ها پایداری 

برق در روزهای باقی مانده فصل گرم سال باشد.
سرپرست شــرکت گاز اســتان فارس میانگین مصرف گاز طبیعی 
نیروگاه های اســتان را در تیرماه ســال جاری حــدود ۲۰ میلیون 
مترمکعب در روز عنوان کرد و گفت: امــروزه صنعت نفت و نیرو به 
عنوان دو صنعت حیاتی هســتند و لازم اســت مردم صرفه جویی 

بیشتری داشته باشند زیرا برق بر مدار گاز تولید می شود.

مدیر کل میراث فرهنگی استان مطرح کرد: 

برپایی نمایشگاه دائمی خودروهای کلاسیک، ظرفیتی برای گردشگری استان البرز

سرپرست شرکت گاز استان  عنوان کرد؛

مصرف ۵۳۵ میلیون متر مکعبی گاز در نیروگاه های فارس

خبر

خبر

    


